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Από το υπ’ αριθ. 19/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 614/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή λήψης απόφασης επί του 14ου θέματος 
«Έγκριση ή μη μεταφοράς της λειτουργίας του 
ΠΜΣ στην «Επιστήμη του Διαδικτύου» του 
Τμήματος Μαθηματικών του ΑΠΘ, στο Τμήμα 
Μαθηματικών του ΑΠΘ». 

 
         Σήμερα 22 Οκτωβρίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 
18-10-2012 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους 
Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον 
Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 
67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 
4)Γ.Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 
7)Β.Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 
9)Π. Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 
12)Λ.Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 
15)Χ.Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Χ. Γαϊτάνου, 
18)Π.Τσαπαρόπουλος, 19)Α. Καγκελίδης, 20)Μ. Παπαϊωάννου, 
21)Θ. Κορωνάς, 22)Γ. Κάκαρης, 23)Β. Παπαδόπουλος, 
24)Κ.Κουτσαντάς, 25)Λ. Τσαβδαρίδης, 26)Α. Νεστορόπουλος, 
27)Α. Γκαμπέσης, 28)Κ. Κοστογλίδου, 29)Α. Βασιάδης, 
30)Β.Γιαννουλάκης, 31)Χ. Τσιούντας, 32)Ε. Γουναράς, 
33)Κ.Παναγιωτίδης, 34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 
36)Ι.Σοφρόνωφ, 37)Γ. Μελιόπουλος, 38)Ι.Αγγέλογλου. 

Κ. Συμεωνίδης, Γ. Σουμπέκας, 
Σ.Κουμτσίδης 

    Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                            Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσιου, Η.Σοφιανίδης,  Α. Βοργιαζίδου, 
Ε.Κελεσίδης, Ν. Αγγέλου,     

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Α.Κακαγιάννης, 
Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι.Καπετανίδης, Π. 
Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερησίας διάταξη συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Χ.Γαϊτάνου, Π.Τσαπαρόπουλος, 
Θ.Κορωνάς και αποχώρησε ο κ. Λ.Πουλασουχίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 591/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, Γ.Κάκαρης και Κ.Κοστογλίδου. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 593/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης και Κ.Κοστογλίδου. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 595/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Κάκαρης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 603/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Χ.Τσιούντας και αποχώρησε ο κ.Τ.Χατζηαθανασίου. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 604/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Α.Γκαμπέσης, Ν.Μωυσιάδης, 
Π.Τσαπαρόπουλος, Χ.Τσιούντας, Α.Παπαδόπουλος, Ν.Τσιαμήτρος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 605/2012 απόφασης αποχώρησε η κ. Ι.Σοφρόνωφ. 
8)  Κατά τη συζήτηση του πρακτικού επί του 5ου θέματος της ημερήσιας διάταξης προσήλθε η κ. Ι.Σοφρόνωφ. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 609/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 604/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 616/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ.Κουτσαντάς. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 618/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ.Κουτσαντάς. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 623/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Βασιάδης.  



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 14ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 18-10-2012 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου 
Χαρίκλειας Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη,  που έχει ως εξής: 
Με τις αριθ. 154/09 και 536/09 αποφάσεις του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας 
εγκρίθηκε η λειτουργία Προγράμματος Μεταπτυχιακών Σπουδών (Π.Μ.Σ.) στην 
«Επιστήμη του Διαδικτύου» και η υπογραφή σχετικής προγραμματικής σύμβασης μεταξύ 
του Δήμου Βέροιας και του Αριστοτελείου Πανεπιστημίου Θεσσαλονίκης. 

Στην ανωτέρω Π.Σ. μετέχουν και δύο εκπρόσωποι του Δήμου Βέροιας για τη 
συμμετοχή τους στην Κοινή Επιτροπή παρακολούθησης του άρθρου 7 της σύμβασης. 

Τα μαθήματα του ΠΜΣ διεξάγονταν κατά το διδακτικό έτος 2011-2012 στο 
Κέντρο Εκπ/σης Ενηλίκων που στεγάζεται στο κτίριο των πρώην δημοτικών σφαγείων 
Δήμου Βέροιας. 
 Με το από 17-10-2012 έγγραφό του το Τμήμα Μαθηματικών του Α.Π.Θ.  μας 
κοινοποιεί έγγραφό του προς το ΑΠΘ σχετικά με την λειτουργία του ΠΜΣ στην 
Επιστήμη του Διαδικτύου κατά το ακαδημαϊκό έτος 2012-2013, στο οποίο αναφέρει ότι 
λόγω της οικονομικής δυσπραγίας της χώρας, η οποία έπληξε ιδιαίτερα το Δήμο Βέροιας, 
δεν είναι εφικτή η οικονομική στήριξη του ΠΜΣ από το Δήμο παρά τη βούληση και τις 
προσπάθειες των Δημοτικών Αρχών και κατόπιν διερεύνησης για τη διαθεσιμότητα 
αιθουσών διαπιστώνεται ότι η αίθουσα μεταπτυχιακού του εργαστηρίου υπολογιστών του 
Τμήματος Μαθηματικών ΑΠΘ, είναι διαθέσιμη και κατάλληλη. Η χρήση της αίθουσας 
αυτής δεν συνεπάγεται ούτε υπονοεί μεταφορά της έδρας του ΠΜΣ από τη Βέροια στη 
Θεσσαλονίκη και παρακαλεί να ανανεωθεί η σχετική με τη λειτουργία του ΠΜΣ 
σύμβαση του Δήμου με την Επιτροπή Ερευνών του ΑΠΘ με ποσό τουλάχιστον 2.000,00 
ευρώ για το ακαδημαϊκό έτος 2012-2013. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο ν’ αποφασίσει: 
1) Την αλλαγή του τόπου διεξαγωγής των μαθημάτων του ΠΜΣ στην 

«Επιστήμη του Διαδικτύου» στην αίθουσα του μεταπτυχιακού του εργασηρίου 
υπολογιστών του Τμήματος Μαθηματικών ΑΠΘ. 

2) Να εγκρίνει τη στήριξη των προγραμματισμένων παράλληλων 
δραστηριοτήτων του ΠΜΣ στη Βέροια, όπως σεμινάρια μετεκπαίδευσης 
καθηγητών μέσης εκπαίδευσης του Νομού κ.α.. 

3) Να ορίσει τους 2 εκπροσώπους του Δήμου Βέροιας που θα μετέχουν στην 
Κοινή Επιτροπή παρακολούθησης του άρθρου 7 της σύμβασης. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Το μόνο για το οποίο εισηγούμαι αρνητικά είναι το αίτημα της 

τριμελούς συντονιστικής επιτροπής για τη δαπάνη από το Δ.Βέροιας 2.000€ για τη 
διεξαγωγή σεμιναρίων στη Βέροια. Λόγω της οικονομικής συγκυρίας δε θέλουμε να 
επιβαρυνθεί ο Δήμος. Τα μαθήματα ας γίνουν όλα στη Θεσσαλονίκη. 

Τσαβδαρίδης: Με πόσα χρήματα χρηματοδοτήθηκε τα χρόνια λειτουργίας του το 
μεταπτυχιακό τμήμα; 

Πρόεδρος: Με 100.000€ τα πρώτα χρόνια και με 50.000€ την προηγούμενη 
χρονιά. 

Τσαβδαρίδης: Δήμαρχε τα ίδια πράγματα που λέγατε για την Αναπτυξιακή, τα 
ίδια μας λέγατε και για το Μεταπτυχιακό τμήμα, για το οποίο επαιρόσασταν.  

Έρχεστε σήμερα εσείς η ίδια και λέτε ότι για αυτό το πρόγραμμα που θα έπρεπε 
να είμαστε υπερήφανοι, ότι δεν έχουμε 2.000€ για να το χρηματοδοτήσουμε; Ας πούμε 
ότι τα 50.000€ είναι πολλά και δεν τα έχουμε. 

Πρόεδρος: Τα 2.000€ αφορούν σεμινάρια για καθηγητές. 
Τσαβδαρίδης: Ναι αλλά θα υπάρξει κάποια δραστηριότητα. Όλα αυτά 

απαξιώνονται σιγά-σιγά.  
Σήμερα μπορεί να μας λένε ότι προσωρινά κι επειδή δεν έχουμε λεφτά να γίνουν 

τα μαθήματα στη Θεσσαλονίκη, αλλά όταν κάποια στιγμή ατονήσει αυτή η επαφή της 
Βέροιας ως πόλης με το μεταπτυχιακό τμήμα, ακόμα και ηθικά δε θα δικαιούμαστε όταν 
θα υπάρξει οικονομική βελτίωση να το διεκδικήσουμε. 

Κρατήστε οπωσδήποτε μια επαφή. Είναι δικό σας δημιούργημα, όχι δικό μου. 
Είναι σα να κάνατε ένα παιδί κι αφού έγινε 3-4 ετών το δίνετε στο ορφανοτροφείο για να 
μεγαλώσει. Δε μπορούμε να βρούμε 2.000€ για τα σεμινάρια; Τόσα δίνουμε για άλλες 



εκδηλώσεις. Ή μήπως κάνουμε «ναζάκια» στον κ.Μυλόπουλο, επειδή μας πήρε το 
Πανεπιστημιακό τμήμα;  

Δεν είναι σοβαρά πράγματα αυτά, τα νάζια είναι για τους ερωτευμένους κι όχι για 
τους πολιτικούς. Κοιτάξτε λοιπόν να δώσετε τα 2.000€ γιατί πιστεύω ότι αξίζει τον κόπο 
και βλέπουμε κάποια άλλη στιγμή, καθώς η πολύ μεγάλη συγκυβέρνηση που υπάρχει 
μπορεί να δώσει τη δυνατότητα στον τόπο μας να ανταπεξέλθει.  

Δήμαρχος: Καλά θα κάνει ο κ.Τσαβδαρίδης να κοιτάξει τη βελτίωση των 
οικονομικών της χώρας, έτσι ώστε να έχουμε βελτίωση των οικονομικών της Τοπικής 
Αυτοδιοίκησης.  

Κοιτάξτε αν μπορεί να γίνει και καμιά γεωργική σχολή στη Βέροια, όπως ανέφερε 
προηγουμένως ο κ.Παυλίδης, μια που έχουμε και τους ανάλογους χώρους. Από αύριο που 
θα είστε στην Αθήνα, δείτε αυτό το θέμα. Μην ανησυχείτε για την έδρα του 
μεταπτυχιακού, δε θα φύγει. Ξεκαθαρίστε επίσης τι θέλετε. Το θέλετε το μεταπτυχιακό; 
Έχουμε ακούσει πολλά τόσα χρόνια για το μεταπτυχιακό τμήμα, αλλά το κρατήσαμε, 
βρήκαμε και χορηγό, συνεχίζουν να έχουν το ποσοστό συμμετοχής τους οι πολίτες της 
Βέροιας, κάτι που είναι διασφαλισμένο. 

Κούτρας: Το μεταπτυχιακό τμήμα ήταν πολύ σημαντικό για τη Βέροια. Στην 
πραγματικότητα είναι από τα καλύτερα μεταπτυχιακά τμήματα της Ελλάδας.  

Η γνώμη μου είναι να μην προσκυνήσουμε κανένα πανεπιστημιακό του ΑΠΘ.  
Κάθε περίοδος μεταπτυχιακού διαρκεί τρία εξάμηνα και τελειώνει το 

Φεβρουάριο.  
Η άποψή μου είναι: ή το σταματάμε και τους λέμε ότι δεν παίρνουν τίποτα, χωρίς 

να συζητάμε για Θεσσαλονίκη. Αν θέλουν να φύγουν, ας φύγουν χωρίς μεταπτυχιακό στη 
Θεσσαλονίκη, ή το συνεχίζουμε. 

Αυτοί είναι οι δυο δρόμοι. Διαφωνώ κάθετα με το να πάει το τμήμα στη 
Θεσσαλονίκη. 

Θέλουν οι κύριοι αυτοί να πληρώνονται ως καθηγητές του μεταπτυχιακού. Τον 
εαυτούλη τους σκέφτονται. 

Εμείς όμως σαν πόλη, αν θέλουμε το μεταπτυχιακό και μπορούμε να το 
στηρίξουμε οικονομικά, σαφώς να το συνεχίσουμε για πολλά χρόνια. 

Αν δε μπορούμε να το στηρίξουμε οικονομικά, τελειώνοντας η περίοδος το 
Φεβρουάριο, σταματούμε τη λειτουργία του. Το Μεταπτυχιακό τμήμα είναι της Βέροιας. 

Οι καθηγητές ας πάνε στη Θεσσαλονίκη να συνεχίσουν την ακαδημαϊκή τους 
καριέρα. 

Η.Τσιαμήτρος: Θεωρώ ότι είναι πολύ καλό αυτό το μεταπτυχιακό τμήμα. 
Ο κ.Κούτρας θεωρώ ότι έχει δίκιο και θα πρέπει, αν μπορούμε, να το κρατήσουμε 

στην πόλη μας. 
Πρόεδρος: Δεν το λέω με διάθεση αυταρέσκειας, αλλά στην πόλη μας έχουμε ένα 

από τα 4 μεταπτυχιακά στην Επιστήμη του Διαδικτύου, σε παγκόσμιο επίπεδο.  
Βεβαίως είχαμε ξεκινήσει να κάνουμε προσπάθεια για τη δημιουργία τμήματος 

εφαρμοσμένων Μαθηματικών και Στατιστικής, πήραμε ομόφωνη απόφαση σα Δ.Σ., αλλά 
έπειτα κόλλησε στα ανώτερα κλιμάκια του Πανεπιστημιακού χώρου.  

Ήρθε όμως μια δεύτερη πρόταση από τους ίδιους ανθρώπους που κίνησαν τη 
διαδικασία για τη δημιουργία τμήματος εφαρμοσμένων Μαθηματικών και Στατιστικής 
και είπαν ότι αφού δεν ευοδώθηκε η πρώτη προσπάθεια ας φέρουμε ένα μεταπτυχιακό, 
πάλι του Μαθηματικού Τμήματος κι όταν ωριμάσουν τα πράγματα θα δημιουργήσουμε  
και το τμήμα εφαρμοσμένων Μαθηματικών και Στατιστικής, στο οποίο θα ενταχθεί το 
μεταπτυχιακό τμήμα.  

Βεβαίως έτρεξε πολύ νερό και πολύ γρήγορα στο αυλάκι, άλλαξαν τα δεδομένα, 
οι καταστάσεις, τμήμα πανεπιστημιακό δεν πρόκειται να δημιουργηθεί και καλούμαστε 
να υποστηρίξουμε το μεταπτυχιακό τμήμα γιατί είναι το μοναδικό.  

Τιμά την πόλη μας να αναγνωρίζεται ως κόμβος επιστημονικός αυτού του 
επιπέδου. 

Ωστόσο κ. Κούτρα θα πω αυτό που είπα και στην προσύσκεψη. Ο Δήμος αδυνατεί 
να πληρώσει και το ακαδημαϊκό έτος που ήδη διανύουμε. Πως θα τους πούμε να 
αναλάβουν όλα τα έξοδα κίνησης χωρίς αντίκρισμα; Ότι γίνεται είναι με αίτημα δικό 
τους, με την προϋπόθεση να μην απαλειφθεί από πουθενά το όνομα της Βέροιας, γιατί 



είχαν εξαίρετη φιλοξενία. Ο χώρος παράδοσης των μαθημάτων ήταν ιδιαίτερα 
προσεγμένος. Αυτή τη στιγμή όμως δε μπορούμε να το στηρίξουμε οικονομικά. 
Χρωστούμε ήδη τα περυσινά. Δε μπορούμε να τους επιβάλλουμε να έρχονται για 
παραδόσεις μαθημάτων και να μην πληρώνονται τα έξοδά τους.  

Προσπάθησαν οι άνθρωποι να μας διευκολύνουν για να μην πάμε σε άλλες 
ακραίες καταστάσεις. Οι ίδιοι το ζήτησαν. 

Κούτρας: Αυτά που είπατε Πρόεδρε έρχονται να ενισχύσουν αυτά που ειπώθηκαν 
από τον Η.Τσιαμήτρο, τον κ.Τσαβδαρίδη κι εμένα.  

Τι μπορεί να γίνει με αυτή την οικονομική κατάσταση. Πρώτον να βρούμε 
χορηγούς και δεύτερον να σκεφτούμε το ενδεχόμενο της οικονομικής συμμετοχής των 
σπουδαστών και παράλληλα αν είναι δυνατό να αυξήσουμε και τον αριθμό των 
σπουδαστών. Στην Ε.Ε. δεν υπάρχει δωρεάν μεταπτυχιακό τμήμα. Σε όλα υπάρχει 
συμμετοχή των σπουδαστών 500-600€ ανά εξάμηνο κατ’ ελάχιστον.  

Εγώ νομίζω, με οικονομική συμμετοχή των σπουδαστών και με χορηγούς 
μπορούμε να κρατήσουμε το μεταπτυχιακό τμήμα εσαεί. 

Πρόεδρος: Είχα την τιμή να συναντηθώ με τον Πρόεδρο του Μαθηματικού 
Τμήματος, τον κ.Τσακαλίδη. Στη συνάντηση λοιπόν αυτή ο κ.Τσακαλίδης μου είπε ότι το 
Μαθηματικό Τμήμα λειτουργεί δύο μεταπτυχιακά. Ένα στη Βέροια, που χρηματοδοτείται 
και το άλλο είναι στη Θεσσαλονίκη. Δεν υπάρχει σε κανένα από αυτά συμμετοχή των 
σπουδαστών. Είπε ότι ανήκει στα διδακτικά τους καθήκοντα.  

Τσαβδαρίδης: Θα συμφωνήσω με τον κ.Κούτρα. Θα κάνω πρόταση να παραμείνει 
το μεταπτυχιακό και να καθίσουμε όλοι μαζί να βρούμε τι δυνατότητες έχει ο Δήμος για 
να το χρηματοδοτήσει. Χορηγούς ή με δικά μας οικονομικά μέσα προκειμένου να μη το 
χάσουμε και αν είναι δυνατό να βάλουμε άλλες προτεραιότητες στα οικονομικά, γιατί 
νομίζω ότι το μεταπτυχιακό πρέπει να είναι στις πρώτες προτεραιότητές μας. 
Αναγνωρίζουμε τις καλές προσπάθειες της Δημοτικής Αρχής. Πρέπει όμως να το 
κρατήσουμε με νύχια και με δόντια, για αυτό και κάνω πρόταση για να μπει σε 
ψηφοφορία. 

Πρόεδρος: Το ότι παραμένει το μεταπτυχιακό στη Βέροια το καταδεικνύει το 
γεγονός ότι θα υπογράψουμε νέα σύμβαση με αυτούς τους όρους και με τριμελή 
επιτροπή.  

Κούτρας: Θα αλλάξουμε τη σύμβαση. Δεν υπάρχει σε αυτό πρόβλημα… 
Πρόεδρος: Η σύμβαση θα ορίζει πάλι ότι ένα μέλος θα είναι ο Δ.Βέροιας… 
Κούτρας: Η πρόταση η δική μου είναι συμμετοχή οικονομική των σπουδαστών 

και χορηγοί. 
Πρόεδρος: Μα δε μπορεί να αλλάξει το… 
Κούτρας: Μπορεί να αλλάξει. 
Πρόεδρος: Πρέπει τότε να αναβάλλουμε το θέμα, να δούμε για πόρους και 

χορηγούς κι αν μπορούμε να το στηρίξουμε οικονομικά για να συνεχίσει να λειτουργεί 
στη Βέροια.  

Δήμαρχος: Το θέμα των χορηγών αν μπορούν να το δουν οι κ.κ. Κούτρας και 
Τσαβδαρίδης.  

Πρόεδρος: Εν πάσει περιπτώσει θα κάνουμε μια προσπάθεια στην κατεύθυνση 
εύρεσης χορηγών. Συμφωνείτε με την αναβολή λήψης απόφασης για αυτό το θέμα; 

Μέλη: Ναι. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 18-10-2012 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αρ. 154 και 536/2009 αποφάσεις του Δ.Σ. 
3.- Το από 17/10/2012 έγγραφο του Τμήματος Μαθηματικών του Α.Π.Θ. 
4.-Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του 
άρθρου 96 του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
Αναβάλει τη λήψη απόφασης επί του 14ου θέματος «Έγκριση ή μη μεταφοράς της 

λειτουργίας του ΠΜΣ στην «Επιστήμη του Διαδικτύου» του Τμήματος Μαθηματικών του 
ΑΠΘ, στο Τμήμα Μαθηματικών του ΑΠΘ». 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  614 / 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ι. Λιάτσου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Η. Σοφιανίδης  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Βοργιαζίδου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Κελεσίδης  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βασιάδης     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  30- 11 -2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  

 
 
 
 
 


